
Oplæg til delegeretmødet 4.april 2009, punktet: eventuelt

Status vedr. hjemmesiden: 29.03.2009

Vi startede på hjemmesiden 13.februar 2001 (2.966 dage siden), hvor vore besøg (unikke) om 
ugen ligger mellem 183 og 1058. De største tal nås i holdturneringsrunderne.  For det sidste 
år blev det til 22.842 unikke besøg (en anelse hørere end sidste år). Vort webhotel one com 
fungerer ganske upåklagelig og nede tid er et begreb vi ikke kender til. Vi har fået flere 
faciliteter stillet til rådighed. Herunder kan nævnes foto-galleri, som jeg gradvist lægger vore 
billeder over i.  For kr. 23,75 om måneden har vi serverpladsen til 10.240 MB, hvor vi udnytter 
kapaciteten 725 MB eller godt 7 % af kapaciteten. 
På hjemmesiden er der nu, godt 8.500 filer i brug. Derfor er det nødvendigt med et effektivt 
søgesystem, hvor du kan ”Google-søge” kun i hovedkredsens sider, indgang fra centersiden.
Arkivsystemerne er alle i pdf fil format (pt. 1.300 filer). Man skal selvfølgelig have Adobe 
Reader for at kunne læse filerne, men det er gratis at downloade. Der er en række fordel ved 
systemet, dels kan filer pakkes ned i størrelse og dels kan modtager udskrive og forstørre 
materialet efter behov. 
Weblog eller blogs kører stadig, men bliver vist ikke brugt så meget, men jeg har valgt at 
fortsætte med siderne. Det står stadig frit for om klubberne vil bruge faciliteten til egen klub 
med særskilt webblog, der kan styres fra den enkelte klub med nye indlæg mv.
Det vigtigste for hjemmesiden er den hurtige opdatering af info. Jeg vil gerne takke brugerne 
af hjemmesiden for de mange respons og mail om nye indbydelser til turneringer og andre 
oplysninger til netsiden.
Organisationen af websiderne er der ikke planer om at ændre. Det er vigtigt for læserne at 
kunne føle sig hjemme på vore sider. 
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